
 

Geachte mevrouw Veurink, 

 

Namens de fractie Lokaal Almelo Samen heeft u op 27 mei 2025 schriftelijke vragen gesteld 

over de statiegeld doneerringen. Middels deze brief beantwoorden wij deze vragen. 

 

1. Hoe is er gemonitord of de doneerringen gebruikt zijn? 

De monitoring is gedaan door medewerkers van de teams Advies & Regie en Beheer Openbare 

Ruimte. Zij hebben regelmatig een ronde gelopen om te kijken hoe de doneerringen gebruikt 

worden. Gemiddeld gebeurde dit één keer per maand. Van deze rondes zijn verslagen gemaakt.  

 

2. Hoe frequent is er gemonitord? 

Zie antwoord bij 1.  

 

3. Betekent ‘beperkt gebruik’ dat de ringen altijd vol waren, en er dus niks uit werd gepakt, of dat 

ze altijd leeg waren wat ook kan wijzen op frequent gebruik en dus succes? 

De doneerringen waren 99% van de tijd helemaal leeg. Tijdens de observaties in de buurt is niet 

gezien dat mensen de doneerringen gebruikten.  

 

4. In hoeverre is de ongebruikelijke vorm van de doneerring relevant voor het gebruik van de 

doneerringen? Het zijn namelijk geen ringen, maar meer doneerstaven (zie foto op de volgende 

pagina). 

Er zijn landelijk diverse modellen in omloop. Wij hebben gekozen voor een passende vorm bij de 

bestaande afvalbakken. Onder andere via sociale media is bekendgemaakt is waar de 

doneerringen voor dienen. 

 

5. Waarom zijn er alleen 20 doneerringen geplaatst in de binnenstad, en niet op andere veel 

bezochte locaties? Bijvoorbeeld winkelcentra en het station? 

 

 

 

 

 

Aan fractie LAS 
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In Almelo staan meer dan 700 afvalbakken. Het was niet mogelijk om bij alle bakken een 

doneerring te plaatsen tijdens de pilot. Daarom hebben we, binnen het beschikbare budget, 

gekozen voor 20 doneerringen op strategische plekken.  

 

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en Wethouders van Almelo, 

de secretaris,  de burgemeester,  

 

 

 

J.H. Dijkstra   R.T.A. Korteland 


